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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:749 Utredning om den svenska åkerinäringens konkurrenskraft

Den 19 april 2017 debatterade och fattade riksdagen beslut om ett 
tillkännagivande till regeringen om att tillsätta en utredning för att skyndsamt 
stärka den svenska åkerinäringens konkurrenskraft. I betänkandet stod det 
bland annat: 

”Åkerinäringen är av stor betydelse för hela det svenska samhället, och dess 
omsättning stod för nästan 4 procent av Sveriges BNP under 2015.” 

Trafikutskottet konstaterade dock att den svenska åkerinäringen har svårt att 
hävda sig i en internationell konkurrens. Anledningen till det är att lönerna i 
andra länder ofta är lägre, samtidigt som regelefterlevnaden är sämre. Utskottet 
ansåg därför att regeringen borde göra mer för att stärka åkerinäringens 
konkurrenskraft.

Enligt Skatteverket har andelen företag som upplever att de är utsatta för 
konkurrens från skattefuskande företag minskat i alla branscher utom i 
transportbranschen. Att det finns olaglig yrkesmässig trafik på de svenska 
vägarna gör att villkoren skiljer sig åt för olika åkeriföretag inom 
åkeribranschen. Trafikutskottet ansåg att det behövde tas ett mer kraftfullt och 
samlat grepp i frågan för att skapa förutsättningar för konkurrens på lika 
villkor. En utredning för att skyndsamt stärka den svenska åkerinäringens 
konkurrens-kraft behövs därför.

Det har nu gått snart ett år sedan riksdagens beslut. 

Min fråga till statsrådet är: 

 

Har utredningen om att stärka den svenska åkerinäringens konkurrenskraft 
tillsatts, och om så inte är fallet, varför inte? 

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-08
Besvaras senast
2018-02-21 kl. 12.00
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………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


